
 

              Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  

Z Á P I S N I C A 

zo  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Paňovce, dňa 

25.06.2025   v zasadačke obecného úradu v Paňovciach  

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice 

1. Otvorenie, schválenie overovateľov zápisnice, schválenie programu rokovania 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Paňovce otvorila  starostka obce o 16:30 hod.   

a privítala  všetkých prítomných.  Konštatovala, že zasadnutie je  zvolané  v súlade so zák. SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo sa 

zišlo v počte  6  poslancov, z celkového počtu 7, takže je uznášaniaschopné.  

Starostka obce predniesla  návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky  

sp. zn.: 362/2025. Oslovila poslancov o doplňujúce  alebo pozmeňujúce návrhy.  

Program: 

 

1. Otvorenie:  

a) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

3. Ročná bilancia prenájmu priestorov v športovom areáli 

4. Záverečný účet na rok 2024: 

     a) Správa a záverečné stanovisko finančnej komisie k predloženému Záverečnému účtu za   

          rok  2024 

     b) Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu Obce Paňovce za rok 2024 

5. Informácia o správe nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky Obce Paňovce      

    k 31.12.2024 

6. Stanovisko finančnej komisie k plneniu a zmene rozpočtu za 1. štvrťrok 2025 

7. Prerokovanie a schválenie VZN 01/2025 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu     

    na čiastočnú úhradu výdavkov MŠ 

8. Prerokovanie a schválenie VZN 02/2025 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu     

    Na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí 

9. Informácia o projektových výzvach – začiatok realizácie prác na projekte „Paňovce –    

    Rozšírenie vodovodu“, projekt financovaný KSK : “Zabezpečenie a zlepšenie poskytnutia    

    PP“, výzva z MCRaŠ SR na projekt: „Stavebné úpravy telocvične v Paňovciach“,  

    Projekt: „Drobné stavebné úpravy“ 



10. Rôzne: (bilancia PL, parkovanie, multifunkčné ihrisko, oprava chodníkov, zberný dvor, 

autobusová doprava,) 

11. Záver 

 

 

Za overovateľov boli navrhnutí : Tomáš Kozlai a Roland Rác 

 

Za zapisovateľa starostka navrhla: Mgr. Moniku Bačovú.  

 

Za tento bod dala starostka hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai,  Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0  

 

Uznesenie č. 17 zo dňa 25.06.2025  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce    

a) schvaľuje  p r o g r a m  rokovania  obecného  zastupiteľstva  v nasledovnom znení:  

1. Otvorenie:  

a) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

3. Ročná bilancia prenájmu priestorov v športovom areáli 

4. Záverečný účet na rok 2024: 

     a) Správa a záverečné stanovisko finančnej komisie k predloženému Záverečnému účtu za   

          rok  2024. 

     b) Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu Obce Paňovce za rok 2024 

5. Informácia o správe nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky Obce Paňovce      

    k 31.12.2024. 

6. Stanovisko finančnej komisie k plneniu a zmene rozpočtu za 1. štvrťrok 2025 

7. Prerokovanie a schválenie VZN 01/2025 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu     

    na čiastočnú úhradu výdavkov MŠ. 

8. Prerokovanie a schválenie VZN 02/2025 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu     

    Na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí. 

9. Informácia o projektových výzvach – začiatok realizácie prác na projekte „Paňovce –    

    Rozšírenie vodovodu“, projekt financovaný KSK :“Zabezpečenie a zlepšenie poskytnutia    

    PP“, výzva z MCRaŠ SR na projekt: „Stavebné úpravy telocvične v Paňovciach“,  

    Projekt: „Drobné stavebné úpravy“ 

10. Rôzne: (bilancia PL, parkovanie, multifunkčné ihrisko, oprava chodníkov, zberný dvor,     

autobusová doprava,) 

11. Záver 



 

b) Za overovateľov zápisnice obecné zastupiteľstvo obce Paňovce určuje Tomáša Kozlaia 

a Rolanda Ráca 

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení zastupiteľstva 

Starostka obce vykonala kontrolu predchádzajúcich uznesení a skonštatovala, že  všetky  

uznesenia  z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  zo dňa  18.03. 2025 

a 04.06.2025,   sú splnené.   

O výsledku plnenia  uznesení dala starostka hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy,  Tomáš Kozlai,  Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  18.  zo dňa 25.06.2025  

 

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie, že všetky uznesenia 

z predchádzajúcich zasadnutí  obecného zastupiteľstva sú splnené. 

 

 

3. Ročná bilancia prenájmu priestorov v športovom areáli 

 

Starostka  spolu s ekonómkou obce  pripravili ročnú bilanciu prenájmu. Starostka obce začala  

následným informovaním poslancov. 

Obec pred podpísaním zmluvy po ukončení verejno-obchodnej súťaže spravila obhliadku 

priestorov spolu s poslancami OZ dňa 30.04.2024 za prítomnosti budúceho nájomcu. Na 

základe hore uvedených skutočností obec dala do prenájmu:  

1.Časť budovy športového areálu súpisné č.  171 a to bývalé  priestory baru a priestory pre 

personál, malý sklad, chodba a vstup do sociálnych zariadení, sociálne zariadenie, salónik,  

priestory nad barom všetko vo výmere 147,19 m². 

2.Nebytové priestory vo vonkajšom priestore pri vstupe do športového areálu a to: vstupná 

terasa, detské ihrisko, detské prvky za budovou, pivné súpravy, paletové súpravy na sedenie, 

drobné príslušenstvo (kotol a  gril) a vonkajší areál vo výmere  600 m², vedené na súp. č. 

171,  parcela KN-C   659 v katastrálnom území Paňovce, obec Paňovce, okres Košice okolie. 

Následne 13.05.2024 bola podpísaná zmluva o nájme nehnuteľnosti.  

Nájomná zmluva sa uzatvorila na dobu určitú a to do 15.05 2030. Nájom môže zaniknúť 

písomnou dohodou obidvoch strán, výpoveďou prenajímateľa, výpoveďou nájomcu alebo 

odstúpením od zmluvy jednej alebo druhej strany. Mesačné úhrady za celý nájom predstavujú 

400 € mesačne, so splatnosťou  do 15. dňa nasledujúceho mesiaca prevodom na účet. Tu 

poprosila starostka obce pani ekonómku, aby podala správu o poplatkoch nájmu.  



Za rok 2024 od mája 2024 do decembra 2024,  nie je uhradené nájomné za október 2024 

(FO/0009/24). Za 11/2024 a 12/2024 nájom bol uhradený v roku 2025. 

Nájomné v roku 2025 bolo uhradené za 01-03/2025. Mesiace (4-5/2025) nie sú uhradené. 

     Starostka obce požiadala nájomcu o predloženie povinných revíznych správ a to:  

o elektrických rozvodoch, bleskozvodoch,  hasiacich prístrojoch, revízie komínov  komínov 

a protipožiarnych hydrantoch, ktoré sú uvedené v čl. IV.  v bode 3 v zmluve o prenájme. 

V danom článku je uvedený, aj poplatok za plyn zo strany prenajímateľa vo výške 200 €. Ten 

sme mali uhradiť do 30.11.2024. Obec po dohode s nájomcom vyplatila naposledy celú čiastku 

poplatku za plyn 13.08.2024.   Preto dohodnutú sumu, už obec  neuhrádzala k 30.11.2024.  

Vyúčtovanie spotreby elektriny sa robí raz za štvrťrok. Starostka opäť požiadala ekonómku 

obce o podanie podrobnej správy o vyúčtovaní poplatkov za spotrebu energie.  

Elektrina za rok 2024 bola fakturovaná  1x a to  za mesiace máj -september 2024. Výška úhrady 

nebola  vyplatená.  Nájomca si v decembri 2024 požiadal  o splátkový kalendár, kedy sme 

požiadavke vyhoveli. Aj napriek dohode na splátkovom kalendári, splátky  neboli dodržané 

a neboli ani uhradené.  

Elektrina za 10 – 12/2024 bola fakturovaná až v marci 2025 (FO/0002/25) .  Táto faktúra  bola 

uhradená čiastočne.  

Elektrina za mesiace 01 – 03/2025  nebola uhradená. Zároveň bola fakturovaná spotreba 

elektriny za 04-05/2025. Za 06/2025 elektrinu po podpísaní dohody s nájomcom zaplatí Obec 

Paňovce – bolo podujatie pre obyvateľov obce Paňovské leto.  

Ďalej starostka obce uviedla: 

  V čl. V bod 2. sa uvádza že prenajímateľ bude aj naďalej využívať priestory športového areálu 

t.j. okolie ihriska, samotné javisko a prírodné sedenie na akékoľvek podujatia pripravované 

obcou na obecné účely. Obec ustúpila požiadavkám nájomcu zo dňa 12.02.2025. Nájomca 

podal žiadosť o rezerváciu termínu na 28.06.2025 od 10:00 hod. na podujatie pod názvom Vitaj 

leto v Kavejke. Obec mala dohodnuté podujatie už 21.01.2025,  keď podala objednávku na 

koncert skupiny Basawell v Paňovciach. Na zasadnutí obecného zastupiteľstva 18.03.2025 bol 

prítomný nájomca. Starostka obce  mu podala nielen písomnú ale aj ústnu dohodu na prípravu 

spoločného podujatia v danom časovom termíne. Podotkla, že obec nevyberá vstupný poplatok 

za Paňovské leto. Nájomca trval na tom, že poplatok si bude vyberať alebo že podstúpi obci 

celé podujatie s atrakciami za 5000 €. Vtedy starostka takúto ponuku odmietla.  

Pri obhliadke vonkajších priestorov sa zistilo, že nájomca si celé vonkajšie sedenie zabezpečil 

namontovaním fólie. Postupne rozšíril kamerový systém a klimatizáciu. V čl. VI. v bode 5 

nájomnej zmluvy je uvedené. Nájomca nesmie vykonať zmeny na prenajatých veciach bez 

predchádzajúceho písomného súhlasu prenajímateľa.  Obec nedostala ani písomnú ani 

ústnu  žiadosť od nájomcu ohľadom hore uvedených zmien.  

Nájomca je povinný sprístupniť hlavný elektrický rozvádzač elektriny. Prístup k hlavnému 

rozvádzaču elektriny by mal byť voľný, bez prekážok a mal by byť zabezpečený trvalý voľný 

priestor minimálne 80 cm pred ním.  Je dôležité, aby bol prístup k rozvádzaču jednoduchý a 

bezpečný v prípade poruchy alebo núdzovej situácie.   



      Starostka  opísala situáciu zo dňa 21.06.2025 sobota Paňovské leto vystúpenie skupiny 

Basawell:  

Po telefonickom rozhovore s nájomcom  zo dňa 20.06.2025 poprosila nájomcu, aby bol tento 

prístup umožnený. Nájomca jej dal nasledujúcu odpoveď: - budem na mobile, mám 

zabezpečeného  človeka a ten vám príde otvoriť.  Keď nastala havarijná situácia, druhý 

telefonát, už nájomca nezdvihol. Následne obec postupovala podľa   čl. VI. bod 4 „ Vo 

výnimočných a odôvodnených prípadoch napr. havária je oprávnený zástupca 

prenajímateľa vstúpiť do predmetu nájmu i bez prítomnosti zástupcu nájomcu, resp. bez 

súhlasu nájomcu a vykonať nevyhnutné opatrenia a následne  o tom bezodkladne 

informovať zástupcu nájomcu“. Pri tejto havarijnej situácii starostka informovala zástúpcu 

nájomcu pána Dudkoviča.        

Zmluvné strany sa dohodli že poistenie predmetu nájmu a to činnosť prevádzky ku dňu podpisu 

tejto zmluvy   zabezpečí nájomca. Do dnešného dňa nebola doručená kópia žiadnej poistnej 

zmluvy.  

Preto starostka požiadala nájomcu o doloženie poistnej zmluvy do 27.06.2025   

Poriadok a čistota prenajatých priestorov: -  Kosenie sa má vykonávať nielen vo   vnútorných 

prenajatých priestoroch,  ale aj  vonkajší  vstup, až po elektrický stĺp a okolie smetných nádob 

je to uvedené v čl. VI. bod 13. 

Celý areál má športový areál má súžiť na športové a kultúrne a verejno-prospešné účely, 

všetkým obyvateľom obce Paňovce, ako aj širokej verejnosti.  Starostka požiadala nájomcu, 

aby bočné bránky boli otvorené, okrem podujatí kedy sa vyberá vstupné napr. premietanie kina. 

Starostka poprosila poslancov,  aby zvážili ďalší postup čo s nájmom a vyzvala ich aby sa 

k situácii vyjadrili. 

Pán. Ing. Komjáti – Nagy – uviedol, že nezaplatené faktúry sú jedným z dôvodov pre ktoré 

môže Obec dať výpoveď z nájmu, výpočet odberu elektriny nie je presný a tým dotujeme 

nájomcu, a  upozornil na čl. IV.  bod 3 nájomnej zmluvy.  Nedodržanie nájomnej zmluvy zo 

strany nájomcu dňa 21.06.2025 spôsobilo  pri výpadku elektriny finančnú škodu pre Obecný 

úrad. Na záver uviedol, že takýto nájom vedie k nehospodárnemu nakladaniu s majetkom. 

Pán Tomáš Kozlai – uviedol, že namontovaním ďalších kamier a klimatizácie ako nájomca 

hrubo porušil nájomnú zmluvu , byť ním ako prenajímateľom, by už dávno vypovedal nájom. 

Tiež uviedol, že ako podnikateľ zatvorením prevádzky 21.06.2025 prišla o možnosť zarobiť si. 

Mgr.  Lucia Komjátyová – uviedla že prevádzka je miestom kde sa vedú hanebné nadávky na 

starostku, poslancov čo veľa ľudí odrádza od návštevnosti prevádzky. 

Ing. Kristína Fazekasová – skonštatovala, že akcie Kavejky boli prínosom pre deti. 

Ing. Mária Komjátyová – uviedla, že do Kavejky nechodí z časových dôvodov, nie je nikto kto 

by jej to zakazoval, ale neuhradené faktúry sa budú len navyšovať. 

Roland Rác – sa vyjadril, že je to celé zlé. 



Vyjadrenie p. Karabinošovej –  navrhla zníženie nájmu, ktoré by viedlo k zníženiu cien 

v Kavejke. Tiež uviedla že treba zlepšiť vzájomnú komunikáciu. Nedostatok financií spôsobuje 

meškanie platieb nájomného a elektriny. 

Tiež uviedla, že prečo by žiadala niekoho o povolenie na montáž klímy, alebo o pridanie  

kamier, veď kamery  už boli namontované za prechádzajúceho nájomcu.  

Na 21.06.2025 – Paňovské leto mala zabezpečeného človeka, ktorý v prípade problémov 

s elektrikou dôjde a po jej telefonáte aj išiel na ihrisko. Kľúče od vonkajších priestorov – 

zafóliovanej  terasy kde je prístup k hlavnému rozvádzaču elektriny preto nenechala starostke 

obce: lebo Vám neverím.   

Po rozprave a vyjadrení poslancov starostka navrhla  dala hlasovať o ukončenie nájomnej 

zmluvy podľa  čl. III.  bodu 2., písmena b) k 01.07.2025 s 3-mesačnou výpovednou lehotou 

medzi nájomcom: Zábavkovo-Tvorilkova, s.r.o., Ostravská 6434/5, 080 01 Prešov 

a prenajímateľom: Obec Paňovce, Paňovce 95, 044 71 Paňovce.   

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  19  zo dňa 25.06.2025  

 a) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  súhlasí s ukončením nájomnej zmluvy podľa čl. III. 

bodu 2., písmena b) k 01.07.2025 s 3-mesačnou výpovednou lehotou medzi nájomcom: 

Zábavkovo-Tvorilkova, s.r.o., Ostravská 6434/5, 080 01 Prešov a prenajímateľom: Obec 

Paňovce, Paňovce 95, 044 71 Paňovce.   

. 

 b) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  poveruje starostku obce s prípravou a doručením 

výpovede z nájmu. 

 

 

4. Záverečný účet za rok 2024 

 

      Starostka obce vyzvala predsedníčku ekonomickej  komisie Ing. Kristínu Fazekasovú aby 

predložila stanovisko k Záverečnému účtu Obce Paňovce za rok 2024. Uviedla, že hospodársky 

výsledok -21935 € je rozdiel nákladov a výnosov. Obec je však rozpočtová organizácia, riadi 

sa rozpočtom a výsledok rozpočtového hospodárenia po vylúčení zostatku zo štátneho rozpočtu 

je vo výške 12114,53 €. Táto suma by mala byť prevedená na rezervný fond. 

Poslanci pripomenuli, že nedoplatky za odpad sú stále vysoké, tiež sa informovali 

o uskutočnených a vyúčtovaných projektoch. Pán kontrolór upozornil na zvýšené výdavky 

mzdových prostriedkov. Mzdové prostriedky sa navýšili  na základe toho že bolo  v  roku 2024 

vyplatené odstupné a odchodné zamestnancom školskej jedálne a tiež normatívne finančné 

prostriedky pre školu sú nedostačujúce na mzdy a sú hradené z obecných prostriedkov. 

Po doplňujúcich  informáciách sa starostka obce  spýtala prítomných či majú nejaké 

pripomienky. Nakoľko nikto z poslancov nemal pripomienky,  starostka obce dala hlasovať. 

 



Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  20 zo dňa 25.06.2025  

        

 

a) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce schvaľuje  Záverečný účet obce Paňovce za rok 

2024  a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

b) Obecné zastupiteľstvo Obce Paňovce  schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 

hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške   12 114,53 EUR. 

 

c) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k 

Záverečnému účtu za rok 2024. 

 

d) Obecné zastupiteľstvo poveruje ekonómku  obce, aby do 30.06.2023 previedla sumu 

12 114,53  € na účet rezervného fondu. 

 

 

5.  Informácia o správe nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky Obce Paňovce      

    k 31.12.2024. 

 

   Starostka obce Paňovce oboznámila poslancov  so správou audítora z overenia účtovnej 

závierky. Audítor uvádza, že obec bola príjemcom  dotácií na kapitálové výdavky, ktoré boli 

zaúčtované do výnosov, čoho následkom je skreslenie vykazovaného  hospodárskeho výsledku.  

V budúcom účtovnom období sa urobí oprava účtovania týchto dotácií. Nezávislý audítor 

konštatuje, že obec Paňovce konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách.   

 Po prejednaní tohto bodu  dala starostka obce  hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie č.  21 zo dňa 25.06.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie správu nezávislého audítora za rok 

2024. 

 

 

6.  Stanovisko finančnej komisie k plneniu a zmene rozpočtu za 1. štvrťrok 2025 



 

     Starostka obce opäť vyzvala predsedníčku ekonomickej komisie, aby predložila stanovisko 

k čerpaniu rozpočtu za 1. štvrťrok 2025. Ing. Fazekasová zhodnotila čerpanie príjmov 

a výdavkov za 3 mesiace. Uviedla, že plnenie rozpočtu je v norme: príjmy 170381,36 €, 

výdavky 113,946,96 €.  

     Ekonomická komisia prediskutovala čerpanie finančných prostriedkov na jednotlivých  

položkách a zhodnotila, že  je potrebné presúvať finančné prostriedky  a upraviť rozpočet 

nasledovne:  

 

Kapitálové príjmy:  

453000 001       Prostriedky na bežnom účte                          23630 

454001 001       Prostriedky na rezervnom fonde                   42874 

Kapitálové výdavky:  

821004 000     Splácanie istiny                                                  +1200 

717002 003     TJ rekonštrukčné práce                                      +2400 

717002 001      Drobné stavebné úpravy  ŠA,DS,ZŠ, VP          +6500 

717001 007      Klimatizácia OcU                                                -7000 

 

Bežné príjmy: 

312001             Dotácia na originálne kompetencie                +10242  

Bežné výdavky: 

632001 000     Zb. dvor – elektrina                                          +1500 

632001 000     ŠA – elektrina                                                   +2000 

637002 000     Kult. a spoločenské akcie                                 +3000 

637005 008     SOTAC – advokátske služby                               -500 

637027 800     DVP – dovoz stravy                                               -700 

 

Po prejednaní tohto bodu  dala starostka hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za:6 Ing. Kristína Fazekasová,  Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 22 zo dňa 25.06.2025  

 

a) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  schvaľuje  plnenie rozpočtu za 1. štvrťrok 2025. 

b) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu rozpočtu nasledovne: 

         Kapitálové príjmy:  

         453000 001       Prostriedky na bežnom účte                          23630 

         454001 001       Prostriedky na rezervnom fonde                    42874 

         Kapitálové výdavky:  

         821004 000     Splácanie istiny                                                   +1200 

         717002 003     TJ rekonštrukčné práce                                       +2400 

         717002 001     Drobné stavebné úpravy  ŠA,DS,ZŠ, VP          +6500 

         717001 007     Klimatizácia OcU                                                 -7000 

 

         Bežné príjmy: 



         312001             Dotácia na originálne kompetencie              +10242  

         Bežné výdavky: 

          632001 000     Zb. dvor – elektrina                                         +1500 

          632001 000     ŠA – elektrina                                                  +2000 

          637002 000     Kult. a spoločenské akcie                                +3000 

          637005 008     SOTAC – advokátske služby                              -500 

          637027 800    DVP – dovoz stravy                                             -700 

 

 

7.  Prerokovanie a schválenie VZN 01/2025 o výške mesačného príspevku zákonného 

zástupcu   na čiastočnú úhradu výdavkov MŠ. 

 

     Starostka obce predložila  poslancom návrh  VZN,  nakoľko im to bolo doručené, poprosila 

o vyjadrenie. Poslanci ktorí sú aj členmi rady rodičov navrhli,  aby výška príspevku  na dieťa 

v materskej škole bolo 20 eur na mesiac. Na dieťa ktoré nemá trvalý pobyt, je tento príspevok 

vo výške 33 eur na mesiac.  

Po prejednaní tohto bodu dala starostka  hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za:  Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 23  zo dňa 25.06.2025  

 

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  schvaľuje Všeobecné záväzné nariadenie č. 01/2025 

o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov materskej 

školy vo výške 20 € na jedno dieťa mesačne a pre, dieťa ktoré nemá trvalý pobyt vo výške 33 

€ na mesiac.  

 

8. Prerokovanie a schválenie VZN 02/2025 o výške mesačného príspevku zákonného 

zástupcu  Na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí. 

 

     Starostka obce predložila  poslancom návrh  VZN,  nakoľko im to bolo doručené, poprosila 

o vyjadrenie. Poslanci  navrhli aby výška príspevku  na dieťa v školskom klube bolo 20 eur na 

mesiac.  

Po prejednaní tohto bodu dala starostka  hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová,  Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  24  zo dňa 25.06.2025  

 



      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  schvaľuje Všeobecné záväzné nariadenie č. 02/2025 

o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu čiastočnú  úhradu  nákladov  na činnosť 

školského klubu detí vo výške 20 € za mesiac. 

 

9. Informácia o projektových výzvach – začiatok realizácie prác na projekte „Paňovce –    

    Rozšírenie vodovodu“, projekt financovaný KSK :“Zabezpečenie a zlepšenie   

poskytnutia PP“, výzva z MCRaŠ SR na projekt: „Stavebné úpravy telocvične 

v Paňovciach“,  Projekt: „Drobné stavebné úpravy“ 

 

a ) Projekt „Paňovce –   „Rozšírenie vodovodu“ – starostka uviedla, že sme začali proces VO. 

Ponuky budú doložené do  3. 07. 2025. Po ukončení a kontrole  VO sa začne s realizáciou 

výstavby vodovodu. Predpokladáme, že sa s prácami začne začiatkom augusta 2025. 

 

b) Projekt “Zabezpečenie a zlepšenie   poskytnutia PP“ – bola schválená dotácia od KSK na 

nákup defibrilátora vo výške 2000 €. 

 

c) Bol podaný projekt „Stavebné úpravy telocvične v Paňovciach“ –  na rekonštrukciu 

telocvične – náter strechy, úprava vonkajšej fasády, kúrenie, výmena dvoch okien  na vetracie, 

rekonštrukcia podlahy, vymaľovanie celej telocvične a výmena starých dverí v priestoroch 

šatní.   

  

Po prejednaní tohto bodu dala starostka  hlasovať. 

 

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  25  zo dňa 25.06.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce berie na vedomie informácie o projektových 

výzvach. 

 

10. Rôzne: (bilancia PL, parkovanie, multifunkčné ihrisko, oprava chodníkov, zberný 

dvor, autobusová doprava, ) 

 

      - bilancia Paňovského leta – starostka obce poďakovala poslancom za pomoc 

a vyhodnotila,  že akcia sa vydarila veľmi dobre, k spokojnosti mnohých zúčastnených, 

odhliadnuc od nepríjemností, ktoré sa vyskytli s výpadkom elektriny. 

- parkovanie na verejnom priestranstve – poslanec Róbert Komjáti – Nagy uviedol, že by bolo 

potrebné vyhlásiť vo verejnom rozhlase vyzvať obyvateľov, aby parkovali vo vlastných 

dvoroch nie na verejných priestranstvách. Ak sa nedodrží výzva, tak sa budú udeľovať sankcie.  

- projekt na multifunkčné ihrisko – poslankyňa Ing. Komjátyová Mária uviedla, že by bolo 

dobré keď bude  výzva na multifunkčné  ihriská, aby sa  obec o takýto projekt uchádzala. Obec 

vlastní projekt na multifunkčné ihrisko, s prepracovaním rozpočtu sa projekt môže podať ak 

vyjde výzva. 



- oprava chodníkov – poslankyňa Ing. Mária Komjátyová sa opýtala, či by sa nedal opraviť 

chodník aspoň na jednaj strane cesty. Projekt na chodník bol podaný – boli sme však neúspešný. 

Doposiaľ nevyšla žiadna výzva pre obce, kde nežujú MK. Vlastné zdroje nepokryjú náklady na 

rekonštrukciu resp. výstavbu chodníkov,  cca 500 000 € v dĺžke 3 km. Pracuje sa na vydaní 

súhlasu územného rozhodnutia a následne na vydaní stavebného povolenia ku kanalizácií 

a ČOV. V projekte sa uvádza že zberný kanál poôjde stredom cesty a napájanie na kanalizáciu 

bude prechádzať cez chodníky.  

- zberný dvor – pani Ing. Dudkovičová sa opýtala, či by sa nedal rozšíriť zber na iné komodity. 

Zberný dvor bol vystavaný z projektových peňazí a po dobu 5 rokov môže zbierať len odpad, 

ktorý bol v projekte určený. Po tejto dobe sa ráta s rozšírením zberu iného druhu odpadu. 

- autobusová doprava - pani Ing. Dudkovičová sa opýtala, či by sa nemôže zmeniť čas 

autobusových liniek, tak aby deti nemuseli chodiť ráno  príliš zavčasu do školy. 

Úprava autobusových liniek sa uskutočňuje v jarných mesiacoch, zatiaľ v Paňovciach nemenili 

linky kvôli rentabilite. Pri opätovnom jednaní so SAD-kou sa tieto požiadavky prednesú. 

 

Po prejednaní tohto bodu dala starostka  hlasovať. 

 

 

Výsledky hlasovania : Za: 6 Ing. Kristína Fazekasová, Mgr. Lucia Komjátyová, Ing. Mária 

Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  26  zo dňa 25.06.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce berie na vedomie informácie ktoré sa prerokovali 

v bode rôzne.  

 

11. Záver 

 

Starostka obce sa poďakovala poslancom obce Paňovce za spoluprácu a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončila o 19:30  hod. 

      Diskusia, ktorá sa viedla po takto ukončenom rokovaní, nemôže byť predmetom tejto    

zápisnice. 

 

Zapísala: Mgr. Monika Bačová 

 

 

Overovatelia:     Tomáš Kozlai                                   .................................................. 

   

 

                           Roland Rác                                        .................................................   

 

 

                                                                                     Ing. Rozália Juhászová  

                                                                                             starostka obce 


